
S programsko volilne seje skupščine ZZB NOV
S skoraj 90-odstotno prisotnostjo so se

delegati viškorudniške borčevske organiza-
cije 19. aprila sešli na redni programsko
volilni seji skupščine^ki so se je udeležili
tudi mnogi gostje, med katerimi sta bila
predsednik republiškega odbora ZZB NOV
Bojan Polak-Stjenka in predsednika občin-
ske skupščine Peter Vrhunc in izvršnega
sveta Stane Droljc.

Po uvodni besedi dosedanjegav in novoiz-
voljenega predsednika Alojza Škufce (del
objavljamo), se je ob poročilih o doseda-
njem delu odbora, razvila živahna razprava.

Z ozirom, da je skupščina potekala med
prvim in drugim krogom volitev, je seveda
razpravljalce najbolj razvnemalo volilno
vzdušje kot tudi pričakovanja.

Tako je Milan Gombač spraševal v čigave
roke bomo Slovenci položili svojo usodo.
Opozarjal je na pojave odkritega revanšizma
in lažeh o državljanski vojni, ki jo med Slo-
venci ni bilo. Tudi vnaprej se bomo borili
z vsemi močmi kajti resnica in pravica sta na
naši strani in ni dvomiti, da bo zopet posijalo
sonce. Andrej Petelin se je vprašal kako bo
izgledala demokracija, ki se nam ponuja in
ali bodo z njo ljudje pomirjeni, ali se nam ne
bo tožilo po socializmu? Dovolj je podtika-
nja o tem, da v tem obdobju ni bilo nič
narejenega, če pa je v slehernem kraju naše
občine viden napredek in razvoj. O tem kaj
je viškorudniška občina pridobila v prete-
klem mandatnem obdobju, je nato sprego-
voril tudi predsednik občinskega izvršnega
sveta Stane Droljc. Z opisi mnogih investicij
predvsem na komunalnem in infrastruktur-
nem področju ter vlaganj v drobno gospo-
darske objekte in družbene dejavnosti je ob
številkah, ki jih ni moč ovreči, nazorno pri-
kazal, da je občinsko vodstvo izpeljalo tisto
kar je obljubilo in bilo sposobno narediti.

O podrobnih aktivnostih in še bolj o volilnih
pričakovanjih je spregovoril tudi Bojan Po-
lak-Stjenka, pri čemer se je še posebej zav-
zel za uresničevanje dosledne demokracije
in pluralizma. Tako kot že popreje Andrej
Petelin, se je tudi on dotaknil ponadsa Črnih
bukev. Označil jih je kot potvorbo resnice,
za laži in pri tem to slikovito opisal s prime-
rom laži o vlogi Krimskega odreda, katere-
mu je on sam tudi poveljeval. Ni dvoma je
dejal, na eni strani je bil osvobodilni boj, na
drugi pa izdaja. Želja po mirnem življenju je
pomembna in čas, ki ga živimo, ne bo obšel
naših borčevskih problemov, je dejal Stane
Vrhovec pri čemer se je še posebej dotaknil
vprašanj zdravstvene in socialne skrbi za
borčevsko članstvo ter za ohrajanje vrednot

NOB. Ivanka Milovanovič pa je spomnila
tudi na ponovno zelo prisotno in aktualno
žensko vprašanje.

Po sprejemu poročil in razrešnici prejšnje-
mu vodstvu, so izvolili novo in delegate za
druge organe.

Ati nam grozi nevarnost
novega totatitaiizma?

»Praksa je pokazala in se v svetu dokaza-
la, da je napredek možen le z uveljavitvijo
konkurence, ne le v gospodarstvu, pač pa
tudi v politiki. Pri tem so vzroki, ki so našo
družbo pripeljali v krizo že dolgo znani, bil
pa je potreben čas, da dozorijo pogoji za
najboljši izhod iz nje. Ne bi pa smeli pozabi-

ti, da smo prav borci skupno z mladinci med
prvimi, ki smo kritizirali slabosti enopartij-
ske vladavine, ki smo opozarjaH na krizo
morale, krizo sistema in birokratizacijo
oblasti, pa tudi politike. Predolgoje trajalo,
da smo ugotovili, da iz krize ne bo mogoče
le z malimi lepotnimi popravki in da je reši-
tev v poti za katero se je Slovenija odločila
v zadnjih mesecih in ki se udejanja prav te
dni v svobodnih volitvah. Borci odločno
podpiramo sedanjo usmeritev slovenske
družbe, v demokracijo, spoštujemo voljo na-
roda, kijoje injo bo izrekel na volitvah. Zal
nam je le, da se ob prehodu v demokracijo
in pravno državo pojavlja tudi marsikaj ta-
kega, kar nas zaskibljuje, ideje in načrti, ki
nimajo nič ali le malo skupnega z resnično
demokracijo in pravnim redom, ki lahko
pomenijo tudi avanturizem in revanšizem. Iz
obljub in besed nekaterih, ki se borijo za
oblast grozi tudi nevarnost, da bo nastal
novi totalitarizem, ki bo zamenjal prejš-
njega.«... Iz uvoda

Alojza Škufce


